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62-لقاء مسجد أسد بن الفرات | 3-3-2102 | الشيخ حازم
صلاح أبو اسماعيل

حازم صلاح أبو اسماعيل

وان شاء الله الامل القادم بقدر الله يعني سيأتي قدر للناس ينشئ الملحمة فيتجمع لها من اعد نفسه الاخلاص والرضا ان شاء الله  يا
شيخ يا شيخ ركز يا شيخ - 00:00:00

اهلا وسهلا النهاردة في جدول اعمال نجع حمادي ان شاء الله يجينا ان شاء الله يشرفنا ان شاء الله. موسم سعيد ده ما شاء الله يا
حبيبي اللهم امين يا رب العالمين سلام عليكم اهلا اهلا حياك الله السلام عليكم - 00:00:43

يا ريس يا ريس يا ريس احنا واولادنا. كويس ريح اسيوط اربع مؤتمرات. العفو يا اخي. السلام عليكم. محمد حسام ماسك حملة
الحوامدية وصديق الشيخ صلاح الله يرحمه. يا شيخنا الله يرحمه - 00:01:23

البحر الاحمر واسيوط يا شيخ ربنا يوفقك ايوة احسنت ربنا يكرمك جزاك الله خيرا ما شاء الله  انا   جزاك الله خير  الله يجزيك الخير
يا شيخ ان شاء الله يشرفنا في حماد بازن الله. ان شاء الله بازن الله - 00:02:03

المصري اليوم اللي طلبته  الله يكرمك يا اخي الكريم والله السلام عليكم ورحمة الله بسم الله الرحمن الرحيم. الحمد لله رب العالمين
واشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له واشهد ان سيدنا محمدا عبد الله ورسوله - 00:03:43

صلى الله عليه وسلم واسأل الله عز وجل ان يجعل العمل كله خالصا لوجهه الكريم والا يجعل لاحد سواه فيه شيئا. وان يرزقنا صدق
النية واخلاص العمل. وان يسدد لنا طريقنا على اتم ما يحبه ويرضاه يا اكرم الاكرمين يا رب العالمين. ايها الاخوة شكر - 00:04:38
الله لكم خطوكم الكريم. واسأل الله ان يجعله عملا مأجورا متقبلا. واسأل الله سبحانه وتعالى وهو الكريم الذي وعد بالكرم والكرامة

من يزور بيته الا يحرم منا احدا ابدا من هذا الكرم وهذه الكرامة في هذه الليلة يا اكرم الاكرمين يا رب العالمين. ايها الاخوة -
00:05:08

اسمحوا لي ان ادخل مباشرة في بعض الموضوعات المطروحة بشدة في هذه ايام على سبيل التبصرة وتدارس ما يدور بامتنا. اولا ما
حدث بالامس من مسألة تهريب المتهمين الامريكيين في قضية التمويل الاجنبي للمنظمات الاهلية. هذا الموضوع - 00:05:38
عن درجة الغضب تجاهه لابد ان نقرأه مفردة مفردة اولا قبل ان يصدر قرار القاضي بالغاء امر منعهم من السفر وصلت الطائرة

الامريكية المخصوصة التي جاءت لتنقلهم ولتقلهم من هنا الى الخارج - 00:06:18
وهذا الكلام كما قلت بالامس على التفصيل معناه انه قبل ان يصدر قرار القاضي كان معلوما لامريكا ان هناك امرا سيصدر بسفر هؤلاء.

وهذا الامر في حد ذاته النجلاء للقضاء المصري بكامله. لانه منين تعرف امريكا قبلها ان هناك قرارا سوف - 00:06:48
فيصدر من القاضي بل انني عندما دققت الامر اليوم علمت ان هذه الطائرة قد تحركت وربما قد وصلت قبل ان يتنحى القاضي السابق

اللي هي الهيئة في المحكمة السابقة عن نظر القضية - 00:07:18
غريبة جدا. يعني امريكا تعلم قبل ان تتنحى الدائرة الاولى عن نظر القضية ثم هل الاوراق الى دائرة التظلمات ثم يصدر امر بالغاء من

السفر؟ ده احنا مش في دولة بقى خالص. احنا معناها كده ان المسائل - 00:07:38
هناك في داخل حكامنا الحاليين من يوصل سلفا هذه المعلومات فيرتب بناء عليها بحيث يحصل آآ توقيت واحد تأتي الطائرة تنحى

الدائرة تحال الى دائرة التظلمات يصدر الامر تتحرك السيارات الى الطائرة يسافروا وخلصنا - 00:07:58
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احد ولا ينظر احد وهذا الكلام معناه اسناد جريمة كبرى قد ترقى بل قد قدمنا بالاصح وبالادق الى درجة الخيانة العظمى اذا صحت
هذه التحليلات والبيانات واذكر هذه الامة بانه منذ شهور قليلة كان هناك شخص اخر متهم - 00:08:28

بانه يتجسس لصالح اسرائيل. وهذا الشخص كان يحمل الجنسية الامريكية والجنسية الاسرائيلية ثم دخل في صفقة في صفقة تبادل
مش مع اسرى مصريين وانما مع سجناء جنائيين كان بعضهم مسجونا بتهمة تهريب واحدة من الداعرات من - 00:08:58

المستأجرات للدعارة عبر الحدود وبعضهم كان بتهمة مخدرات وبعضهم وبعضهم. والسؤال الذي في تسائلته يومئذ وانتم تعرفون انني
متخصص في القانون هو القانون كله لا يعرف اساسا حاجة اسمها عفو عن شخص قبل ان يصدر عليه حكم جنائي - 00:09:28

لازم يصدر حكم من المحكمة الاول علشان يبقى من حق اي سلطة انها تصدر عفو. فاذا ما صدر عفو قبل محاكمتي اصلا وقبل ان
يصدر حكم قضائي اصلا هذا لا يمكن ان يكون له طريق - 00:09:58

ابدا في القانون الا اذا صدر به قانون لازم يطلع قانون عفوي شامل عن الجريمة والامة المصرية باكملها على الاقل لا تعرف ان هناك
قانونا قد صدر ولم ينشر في جريدة رسمية - 00:10:18

اذا الاساس القانوني لا وجود له وخرج هذا الرجل بدون اي ثمن دفعته امريكا وهي صاحبة مصلحة لانها هو عنده جنسية امريكية. ازا
كان حتى الاسرائيليون افرجوا عن آآ مسجون محكوم عليهم - 00:10:38

جرائم جنائية في نهايات المدة في امريكا ولا دفعت شيئا ابدا. وفي المقابل عندنا علم كبير كبير وطود كبير هو الشيخ عمر
عبدالرحمن وفي عمر المتقدم في سجون امريكا لم تحرك الداخلية - 00:10:58

المصرية ولا وزارة ولا الخارجية المصرية ولا وزارة العدل المصرية ملف الطلب اصلا لم يوجه ملف الطلب اساسا مش بس لم يتكلموا
فيه. الامر الذي لابد ايضا ان نتذكره. انتم عارفين حجم - 00:11:18

لوعة والاشتعال اللي حصلت عند المصريين كلهم. لما في الصيف اللي فات قال الصهاينة الاسرائيليون عملوا حركة فوق ارض سيناء
في الحدود بين مصر وفلسطين المحتلة وقتلوا مصريين. فاكرينه ولا نسيتم - 00:11:38

قتلوا في رمضان الماضي هؤلاء المصريين وقتلوهم وهاجت الدنيا. هاجت الدنيا لدرجة الشباب الذين فينا خاطروا وغامروا وتسلقوا
العمارة واتوا بالعلم الصهيوني والقوه. ويومها الا لما قالت سوف نحقق هذا الشعب المصري وقال لازم احنا نبقى شركاء في التحقيق.

وقالوا ان السلطات المصرية سوف ترسل - 00:11:58
ستكون شريكا في التحقيق وتمضي الايام لا السلطات المصرية شريك في التحقيق ولا هناك تحقيق ولا نسمع عن تحقيق قال

الاسرائيليين نفسهم وابتلعت الدولة الاهانة. اذا كان الشعب واردا طبعا ان ينسى - 00:12:28
انما الحكومة عندها عمل عندها اداء عندها ادارة مختصة شغلتها اليومية بينزل من بيته الصبح يروح شغله قولوا لهذه الملفات

ولكنهم بقدر ما ينسى الشعب وتنخفض درجة غضبه على المهانة - 00:12:48
فانهم يفعلون كما ترون. كما ترون وكان الكرامة الوطنية هي مجرد استرضاء غضبة وقتية اذا هدأت الغضبة الوقتية تذهب هذه

الكرامة ولينتهي كل شيء. المسألة التي لابد فان اشير اليها ايضا انه اذا بالخارجية الامريكية تعلن وقاحة. ان - 00:13:08
طائرة التي اقلت هؤلاء الامريكيين المتهمين في هذه القضية بصرف النزر القضية حلوة ولا وحشة انا كلمتكم قبل كده عن عن قضاة

التحقيق وقلت لكم ان القضية تحقيقها ليس ليس لا ارى فيه مواصفات النزاهة - 00:13:38
استقامة واضح فيه انه بتتحقق بطريقة انا ذكرتها تفصيلا من قبل في هذا اللقاء. لكن اذا بوزارة لا اقول صراحة بل وقاحة تذكر ان

الطائرة الامريكية التي اقلت وهي طائرة - 00:13:58
عسكرية فيما اعلنوا التي اقالت هؤلاء المتهمين قد حملت معهم تلتاشر شخص من جنسيات غير ابدي امريكي. خمستاشر يا شيخ.

خمستاشر ذكروا انها تلتاشر بقوا خمستاشر. انما اللي سمعته يومها تلتاشر امبارح. معنى كلمة - 00:14:18
ان حتى الجنسيات غير الامريكية تهرب من بلدنا على الطائرة الامريكية وبمعرفة الطائرة الامريكية والادارة الامريكية. اضف الى ذلك

سيبك بقى من اللي انا قلت لك قبلها بشوية تحركت الطائرة اذا بوزيرة الخارجية الامريكية قبلها بيومين الى تلات ايام على الاكثر
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حسب فرق التوقيت - 00:14:38
مصر وامريكا تذكر صراحة وبمنتهى الوضوح ان المشكلة في طريقها الى الحل خلاص اتحلت. ده معنى فكده ان احنا عايشين في

السداح مداح. ده معنى كده ان ما فيش ابواب ولا شبابيك ولا بلد ولا وطن. ادي الحكم - 00:15:08
انتقالي اين الذين يعاتبون هو مين لا يتوجع تحت تأثير هذه المعلومات الرهيبة من الذي لا يتوجع؟ عايزني احافظ على كلمات ايه

وانا اتكلم عن هذا. تكلمني عن المصلحة ان المصلحة انك انك تتكلم بصورة مخففة وتظل تزدرد وتبتلع - 00:15:28
المهانة انت فاكر انك اذا ظللت تبتلع المهانات بهذه الصورة تصل حتى اذا وصلت تصل كريما او تستطيع ان تحافظ على كرامة حد.

ولذلك احنا قلنا ان الذين تولوا مناصب في عهود الظلم والطغيان - 00:15:58
قدروا يقعدوا كده على منضدة الحكم سنة واتنين وتلاتة واربعة وعشرة وخمستاشر والانتخابات تزور اربع خمس مرات والمهانة

تحصل ما عادش منهم حد يقدر بعد كده ان هو يحفظ للبلد كرامتها. ده - 00:16:18
انسان او ناس يعني مش انسان بعينه. وانما ناس تعودوا وتدربوا وتحطمت عندهم اشياء كثيرة جدا الى ان وصلوا الى درجة انهيار

الكرامة يحافظ لحد على كرامته ازاي وهو يفعل - 00:16:38
هذا يا اخواني انا لا انسى في منتصف التسعينات والاصح ان نقول التسعينيات في قصفت تسعينيات لا انسى ان وزير ان ممثل

الخارجية الامريكية شتم شتيمة قبل جدا فيها عرض الام ليه - 00:16:58
احد المسئولين في دولة اوروبية قال له يعني سوف نفعل كذا بامك لانه يرفض شيئا معينا ولم يقف لم يقف يومئذ الا اصحاب

الكرامة الحقيقية لذلك انا عندما اخذ هذه الامور كلها واستشعر ان الاخبار التي تنقلها لنا يعني - 00:17:28
صحف وكأننا نعيش في قلب الحدث لا تحرك شيئا ولا تحرك احدا. فضلا عن انه كل القتلى لا يحقق معهم والذين احرقوا المستندات

في مقرات امن الدولة لا يحقق معهم وتعود الممارسات امن الدولة باي اسم من الاسماء لكن - 00:17:59
المسألة وفي هذا السياق بقى ودي نقطة يعني خطيرة انه بعض رجال القضاء نفسه هم الذين يمارسون اشياء احنا مش متفهمينها.
طول عمرنا نعرف ان القاضي اللي يحس بالحرج استشعر الحرج في قضية من القضايا. يعني ايه يستشعر الحرج؟ يعني ايه؟ يعني

مسلا يلاقي ان المتهم - 00:18:19
ابنه وابن القاضي صحابه. يقوم يحس بالاحراج. يحس ان في يوم من الايام اتعزم عند عم عبد التواب وسهر على العشاء مع الراجل

ده. يحس بوجود واقعة قديمة تخليه يحس ان الراجل ده في يوم - 00:18:49
جاملوا مجاملة يقوم يستشعر انه لن يكون في يوم من الايام يا اخواني راجل طيب جدا طيب وكان سنه يجي خمسة وتمانين سنة

في هذا الوقت. ومن القدام فيعني لسة على الاريحية القديمة راح - 00:19:09
كان عنده مزلمة كبيرة قدام قاضي فدخل الصبح وراح للحاجب قال له بلغ سعادة المستشار ان الشيخ فلان موجود. الشيخ ده راجل

مش معروف يعني انتم ما تعرفوش. هو كان من العلماء وكل حاجة بس كان خمسة وتمانين سنة وكان يعني راجل جليل وطيب -
00:19:29

فدخل للقاضي فالقاضي اكرمه وجاب له حاجة يشربها اهلا وسهلا قال له يا فندم انا الوضع كزا كزا كزا كزا كزا وانا مش عارف اعمل
ايه. قال له الكلام ده فين يا عمي؟ قال له ده في قضية - 00:19:49

يعني قالوا قضية قدامنا هنا قال له اه منزورة النهاردة. قال له طيب يعني خلاص وشرب الحاجة وخرج الراجل وخلاص القاضي جاء
على المنصة وطبعا استقبله دون ان يعرف انه خصم في القضية. وسمع منه واكرمه لمكانته - 00:20:09

وجلاله القاضي جعل المنصة ولما اتنادى على القضية اعلن ان المحكمة بتتنحى عن نظر القضية لاستشعارها الحرج لانه قعد مع خصم
من غير ما يعرف. فدي ده معنى انه يستشعر الحرج. اللي بيستشعر مين - 00:20:29

القاضي نفسه اللي بيتنحى. فكون انه يذهب واحد اللي هو رئيس المحكمة اللي كان معد لانتخابات البرلمانية اللي الحمد لله رب
العالمين ربنا سبحانه وتعالى افسد التدبير وسارت بفضل الله عز وجل واكتملت - 00:20:49
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هو الذي يعلن اصل القاضي ده ابنه كزا طب ما القاضي انت ايش عرفك؟ يقول لك انا اللي طلبت منه هذا في الواقع سواء صح هذا
الكلام او لم يصح هذا تلويث لسمعة هذا المستشار الذي تنحى - 00:21:09

اضافوا الى ذلك ان دائرة التظلمات او قاضي التظلمات وانا لا اعرف اذا كان قاضيا والله انت اهم من الكلام ده كله. ما شاء الله. خليك
معنا بقى ما تروحش - 00:21:29

انت اسمك ايه؟ اسمه ايه؟ اسمك ايه؟ اسمك ايه حسام. حسام. حسام. طب نبقى نعرف بعدين بقى. سفيان. سفيان صفقة ايه هي
البلد كلها واضح ان الصفقة عامة ده انت عندك انتخابات الرئاسة ده هو من ضمن - 00:21:49

اشياء وشفته انا كنت ذكرت لحضراتكم انه انه آآ انه حكم في قضية حسني مبارك كنت ذكرت لكم انها سوف يصدر الحكم فيها
هيحددوا الحكم قبل فترة تكون من حوالي تلت اسابيع من تسليم الرئيس الجديد. انا لم - 00:22:19

اقرأ الغيب لكن هو الفترة مثالية يوم اتنين يونية ده بالنسبة لانتهاء الحكم الانتقالي وبدء الرئيس الجديد وان هم يعرفوا يتصرفوا في
الوقت ده مسألة في الحقيقة رائعة. اتنين ستة. القاضي بقى بتاع قضية المتهمين - 00:22:39

الامريكان دول عمل حاجة مش ماشية على السطر على الخط. ان هو اصدر قرارا بتأجيل القضية الى اواخر ابريل. اواخر ابريل ايه يا
ابني؟ ده الكلام ده مش ماشي معنا ده معناها ان ما يتلحقش يتحكم فيها السنة دي قبل - 00:22:59

قبل استلام الحكم قبل انتهاء الحكم الانتقالي. والاخوة الذين تابعوا واظن لا يزال منشور على النت المؤتمر الصحفي اللي عقد قدام
السفارة الامريكية من اسبوعين تقريبا انا قلت في هذا الكلام ان قضية ان قضية التمويل الاجنبي - 00:23:19

ازم هيخلصوا منها قبل انتهاء الفترة الانتقالية. انا والله ما كنت اتصور انهم هيعملوا كده. انا كنت فاهم ان هم يخلصوها بسرعة يعني
يتصرفوا انما انه يقطع ويصفر ده عمره ما يخطر في بال حد. انما الامور مطلوب كلها - 00:23:39

تنتهي قبل انتهاء الفترة الانتقالية. ولعلمكم وكما قلت بالامس ان اجلاء او تسفير او تهريب الجماعة الامريكان دول من من مصر يمثل
الخطر الشديد على فاهمين المصريين بقى خلاص اللي في نفس القضية. ما خلاص دول بقوا لوحدهم. خلاص ده دول اللي موجودين

ما بقتش المسألة والله اعلم يمكن امريكا - 00:23:59
لأ ودول كمان انما انا بس انا بقول لك ان الموضوع ان الموضوع فيه خطورة على ابنائنا الموجودين هنا لذلك اسمعوها مني كلمة يا

اخواني. هذا الصنف من الناس اللي يقول كلامه وهو - 00:24:29
هو عايز دايما ان يتبسط من او يرضي اليمين والشمال في نفس الوقت ما تبقاش كلمة شديدة على دول ولا على دول. بحيس ان اللي

يبص للكلام من الناحية دي يتبسط واللي يبص له من ناحيته يتبسط. هذا قمة الخطر لانه - 00:24:49
لانه ليس فيه موقف. الانتخابات الرئاسية نفس الموضوع. واحنا الحقيقة سبحان الله احنا يا اخواني لا نتعظ لا نتعظ كلمة اللحظة

الفاصلة الفارقة لا نتعظ في العراق واحد الاخوة الحقيقة نبهني - 00:25:09
بعمق لهذا المعنى في العراق علشان اهل السنة ياخدوهم في معهم في معيتهم لجأوا الى احد الاخوة اللي هو يعني من اتجاه اسلامي

وفي الحزب الاسلامي وما الى ذلك ووصلوا به - 00:25:29
ودخل في الموضوع والى ان وصل الى نائب رئيس جمهورية. اربع خمس سنين خلصت الحاجة اليه من اجل فريق اهل السنة هناك

ماذا كانت النتيجة او مستخبي مش عارف يظهر. مش عارف يظهر. ليه؟ لانه خلاص ينقلبون - 00:25:49
الم تدرك الشعوب لحظة فارقة ما لم تدرك اللحظة الفارقة وتقف على رجليها تقف على رجلها فعلا هي اللي بتستاهل بعد كده. خدوه

اربع خمس سنين وبكلام طيب وبضمانات في الحقيقة والحقيقة باخلاص وكل شيء انما اول ما عرفوا يفتتوا اللحظة الفارقة وخلصت
وانتهى الامر - 00:26:09

نائب رئيس جمهورية ومختفي ولا يستطيع ان يظهر لان عليه القضية والحكم. ولما راحوا النواب العراقيين يزوروه رجعوا من عنده
رجعوا من عنده بيقولوا والله الموضوع مش في ايدينا ما لناش دعوة يعني. ما لناش يعني حتى البرلمان واضح - 00:26:39

صراط والله اعلم والله اعلم انما واضح مؤشرات انه يسلم الرجل. الا نتعظ ابدا من كثرة التجارب قرب الناس لحظات من اجل ان آآ
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يحتال على امور اخرى وهم ناس صادقين وكويسين - 00:26:59
مش واخدين بالهم حتى اذا فرغ العدو من الامور الاخرى يجيب من احتال بهم اليوم وهم صالحون لا هم في غفلة تواطؤ عندهم

وانما يأتي بهم ليحتال عليهم بعد ذلك. كل حوادث التاريخ تقول ذلك. وكل حوادث - 00:27:19
الجغرافيا البلاد اللي حوالينا تقول ذلك وكأنه لا عقول تتعظ وتدرس وتنظر في الامور حتى فيما يتصل بالانتخابات المرتقبة لرئاسة
الجمهورية. اولا بردو القاضي الذي يرأس محكمة الدستورية العليا انتم تعرفون انه الذي اجرى انتخابات اياها بتاعة نقابة المحامين

وكان يومئذ - 00:27:39
رئيسا لمحكمة جنوب القاهرة وعندما اجراها وتم فيها ما تم صدر القرار باختياره رئيسا للمحكمة الدستورية العليا في اليوم التالي او

الثالث على القطر. حاجة زي كده بسرعة جدا. وهو النتيجة انه الانتخابات يزعمون انه - 00:28:09
لها ان التقدم لها خلاص يوم السبت الجاي ازن ولا ايه؟ ومع ذلك حتى هذه اللحظة مش موجودة النمازج اللي يمضوا الناس عليها.

يمضوا الناس على ايه؟ ممكن نمضي التلاتين الف لسه النمازج. طب ممكن نمضي تلاتين نائب لسه النمازج - 00:28:29
طب نعمل ايه يعني؟ اومال يوم السبت نروح من غير ما نكون محضرين ازاي ؟ يقول لك ابقى حضر بعد كده يبقى اذا للسبت ليست

حقيقية ولا صدر قرار بتحصين بالغاء تحصين قرارتهم وحتى الاقتراح اللي شرحته لحضراتكم في الاسبوع الماضي انه يبقى في -
00:28:49

في ضرورة او شرط انها تعرض على محكمة قضائية قبل ان يصدر القرار. لم يصدر واسمعوها مني اخواني نحن لا نريد اي ضمانات
لانتخابات الرئاسة ولا لنزاهتها. ما لم يكن - 00:29:09

كاسوا انفسهم وهذه الثورة التي قامت هي الضمانة التي لو لمست فيها الانتخابات بتزوير فانها لن تمر ما لم تكن هذه الضمانة. ما
فيش ضمانة في الدنيا تكافئ هزا. وانا يشهد الله عز وجل. اقولها - 00:29:29

نفسي اولا ولكل من اطاعني انه حتى اذا كان المقرر الا تمضي احنا نتمنى ان تمضي الامور بهدى وسكينة وسلامة واستقامة وسنقدر
ذلك وسنتعاون معه وسنكون احسن الناس معه. لكن - 00:29:49

ما لم تكن كذلك فلابد من من الذين يقررون نية الرباط ولو بلغ الامر بهم الى الاستشهاد لان البلاد التي تقوم على اقدامها ثم تتراخى
وتقعد بعد ذلك وتنهار ولا - 00:30:09

ان تتم استمساكها على الراية ستصير لا تستحق ان تبلغ شيئا مما تتكلم به عن نفسها ولنفسه. فيا اخواني هي الضمانة الوحيدة
الضمانة الوحيدة باذن الله عز وجل هي ان توجد صفوف وان توجد صفوف - 00:30:29

من الرجال الحقيقيين الذين لا يمكن ان يسمحوا بتلاعب سواء بالقرارات المحصنة او لانه مين يضمن مين يضمن ان واحد يتقال
اوراقه مش كاملة بلاش منه واحد تاني لأ والله ده خلاص دي الاصوات - 00:30:59

حتى اصوات المصريين في الخارج. انتم عارفين اصوات المصريين في الخارج بالنزام اللي هم عملوه معناها انها اصوات هتبات سبع
ليالي في حضن موزفين. في مكان مغلق يغلق ليلا. ويمشوا يروحوا وييجوا تاني يوم - 00:31:19

تقوم ويمشوا وييجوا تالت يوم وسابع يوم وبعدين تبلغ فين ضمانات اي كلام عند اي كلمة تتقال عن قناة حفظ هذه الاصوات.
الاصوات دي نعم؟ آآ مين قال انه واحد؟ الاصوات - 00:31:39

الاصوات في انتخابات البرلمانية كان الامر هين لان هيجيب كم في الدايرة الواحدة يعني متين تلتميت صوت الف صوت الفين صوت
انما في انتخابات الرئاسة لا تأمن ملايين الاصوات هيحصل فيها ايه. وده في السعودية وده في الامارات وده في قطر وده في -

00:31:59
الكويت وده في اوروبا وده في امريكا وده في الصين وده في اليابان وده في سنغافورة وده في هونج كونج وده مش عرفنا احنا

الدنيا تمشي ازاي ومع ذلك ما هو علشان كده انا الحقيقة كما ذكرت لكم في الاسبوع الماضي انا الحقيقة اتصلت بنواب اللجنة -
00:32:19
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التشريعية في مجلس الشعب. وقلت لهم يعني هكذا هذا ما كان وهذه هي النتيجة. واسأل الله لعل عندهم شيء انما على كل حال
نحن يا اخواني في حالة الحقيقة يعني وانا عايز اقول لكم حاجة اخطر عشان تعرفوا انا - 00:32:39

العراق طارق الهاشمي وحكيت لكم قبل كده اليمن وتونس وقابلت لكم او حكت لكم عمر مكرم وايام ثورة اتنين وخمسين انما على
حاجة ما فتش لسة بنار الفرن لسة بتلسع. لسة طازة. انتم عارفين انه في آآ في - 00:32:59

يوم آآ انتم عارفين انه قبل ما ينعقد مجلس الشعب بيومين اتنين فقط او باربع تيام على التحقيق لانه هم يزعمون يعني ان هو صدر
يوم تسعتاشر ومجلس الشعب انعقد تلاتة وعشرين صدر من ضمن القوانين التي صدرت استباقا وصدرت بليل وصدرت فيما -

00:33:19
يقولون بتزوير تاريخ الجريدة الرسمية كان من ضمنها وكنا بنعتبر بعض الاخوة بيعتبرها يقول لي يعني معلش زي بعضه هو خطير

انتخابات الرئاسة والخطير قانون تنمية سيناء والقانون ومش عارف ايه العفو عن عن رجال الاعمال وو - 00:33:49
او التصالح معهم وكانوا بيعتبروا ان ابسط القوانين قانون الازهر. قانون الازهر مش عارفش تابعته ولا لأ لما بدأت اللجنة التشريعية

في مجلس الشعب تناقش وده حق البرلمان انه يناقش القوانين حق - 00:34:09
برلمان انه يناقش القوانين لما بدأت البرلمان يناقش القانون الازهر اذا بالازهر القيادة الايه ادارية للازهر. اذا بالازهر يدك بالمدفعية

الثقيلة مجلس الشعب ويهاجمه. ويقول ايوة انتم عايزين تناقشوا لانكم عايزين تسيطروا على المؤسسة الدينية الله! ده ده البرلمان يا
اخوانا! ده اللي من حقه اصدار - 00:34:29

قوانين اصبح الازهر يهاجم البرلمان لانه يحاول ان يناقش القانون اللي اصدره اللي اصدره المجلس العسكري واصبحت القدسية
للقانون الذي اصدره المجلس العسكري اذا تكلم ممثلوا او نواب الشعب في - 00:34:59

صارت صار شيئا متهما. شيء عشان اقول لكم ان بسرعة الانقلاب ييجي سريع. المسألة يا اخواني نحن لا نسترخي ولا نقبل ان نكون
متراخين. المسألة لابد ان تعلموا اننا في زمن وانا - 00:35:19

يعني القي السمع بدقة. نفسي اسمع. عايز ابتدي اسمع. اشوف هذه المهانة التي عرض لها الشعب واسمعوا امريكا انتم عارفين الواقعة
اللي حصلت من ايام اللي هي مسألة انه ان - 00:35:39

بكام احرقوا المصاحف في افغانستان طلع اوباما واعتزر الناس كما لو كان سيدنا اوباما اقرأوا يا اخواني اوباما امس يعتذر عن هذا
الاعتذار لانهم هاجموه جوة امريكا. داخل امريكا هاجموه قالوا له ازاي تعتزر للحسالة الرعاع دول - 00:35:59

ازاي هم دول يستاهلوا حد يبصوا ازاي تعتزر للمسلمين؟ ربع سكان الارض مسلمين. ربع سكان العالم مسلمين والله لو ان الذي ظلم
مش هقول لك يهودي ولا مسيحي ولا لو اللي ظلم ده من عباد الاوثان من اللي - 00:36:29

تسجدوا لبوذا لغاية النهاردة والله دمي يغلي ويفور لانه ظلم. لانه لا يجرمنكم شنآن قوم على الا تعلموا الزلم ده نصرة المزلوم ما لهاش
دعوة ايه هي ايه هو دينه. انما ربع مليون ربع الارض ربع سكان الارض مسلمين - 00:36:49

ومع زلك لما اوباما فكر انه يقول لهم احنا والله حرقنا كتابكم المقدس وسامحونا او احنا اسفين او بنعتزر خرج المجتمع الامريكي
عليه لدرجة انه اضطر يعتذر ويقول لهم ايه بقى؟ عشان تعرفوا عشان تعرفوا ان اللي - 00:37:09

ما عندوش دم يشعر به الان. يشعر به الان انه في ارض الرباط والمواجهة قال لهم معناه انتم فاكرين ان انا اعتزرت للناس دول لان
هم اتزلموا ده اعتزاري ده كان لتأمين العساكر - 00:37:29

الامريكان هناك وتكريما لهم ولكرامتهم وعشان ما حدش يصيبهم. وقد ساهم في تأمين الجنود الامريكيين في افغانستان ادي الكلمة
اللي قالها اوباما. بيقول لهم انا ما اعتزرتش علشان كرامة ربع سكان الارض. انا اعتزرت عشان لنا عساكر هناك - 00:37:49

واعتزاري اعتزاري ساهم في التهدئة. والله انا بعد ذلك لا اعلم الى اي درجة واوعوا يا اخواني تصدقوا ان درجة البرود او او محاولة
امتلاك النفس هي اللي تخلينا علشان - 00:38:09

تعدي لا يمكن مش صحيح. هذه النفوس احنا مش هنقدر نعدي هذه المرحلة الا بقدر ما انها امة واقفة على رجليها. والله زمان كنت
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اسمعها وممن سمعتها من كثير من الائمة وكان من ضمنهم الاستاذ عمر التلمساني المرشد العام الثالث للاخوان المسلمين في مؤتمر
جرار كان - 00:38:29

يقول ماذا يضيرنا لو مات منا مائة الف في سبيل الكرامة في سبيل ان تبقى ملايين الامة في كرامة كانت النبرات يومئذ في الحقيقة
لازم نستعيد هذا المعنى. احنا مش عايزين حاجة. احنا عايزين منتهى الهدوء. منتهى - 00:38:59

السلم لا هنخوف حد ولا عايزين نضرب حد ولا نحارب حد ولا نثور على حد ولا عايزين اعتصامات ولا عايزين اضرابات ولا عايزين
ناس تنزل الشوارع. ولا عايزين عايزين نبقى حلوين. بس ادونا فرصة نبقى حلوين. ادونا فرصة - 00:39:19

تمشي الامور. انما تقول لي هتضربني يمين تضربني شمال هفضل هكذا لا يصح ابدا ايها الاخوة ان وان يستهان بهذا الامر لانه الفترة
الباقية فترة ما لم يكن الوقفة واضحة ان الناس واقفة على اقدامها - 00:39:39

سيضيع كل شيء. ونسأل الله عز وجل ان نري الله من انفسنا خيرا في هذه الايام قادمات حتى لا تمس كرامة الامة. انا مش عارف انا
صدقوني اتمنى وعلى زي ما بيقولوا على طرف - 00:39:59

ان نتخذ موقفا في مواجهة هذا ولكن سوف للمرة الثالثة منذ ديسمبر ويناير وفبراير سوف ننتظر سوف ننتظر لنسمع سوف ننتظر
لنسمع وسوف اجعل هذا السمع بقدر ما استطيع مرهفا لاسمع المواقف لاكون لنكون معا جميعا ونسأل الله ان يلطف - 00:40:19
بنا في قضائه وقدره يا رب العالمين. كلمة اخيرة ايها الاخوة والحقيقة احنا كلمة غريبة جدا انا في حاجات ما برضاش اعلق عليها

لفرط وضوحها في جماعة لكن الحقيقة حتى هنا والواحد داخل وخارج لما بدأ الكلام ييجي اسئلة اسئلة - 00:40:49
فالاخوة كرروا علي مسألة نشرت. انا الحقيقة ولا كنت ناوي اعلق عليها ولا اي شيء بفرط وضوحها وغرابتها في ذات الوقت. يعني

غريبة جدا انها تقال وواضح جدا. قال فيه ناس يا عيني - 00:41:19
قوي على الاسلام بيقولوا ان فلان الفلاني بيزدري الدين الاسلامي لانه هو بيقول على ان النصارى بيقولوا على سيدنا محمد كزاب

واحنا مبسوطين ان هو انهم بيقولوا ان هو كزاب - 00:41:59
ها؟ اقول هزا تخطي السر فقط ولكن هذا الكلام عجيب الشكل وعجيب الشأن. الصورة كالاتي وهذا اجماع علماء المسلمين مش مسلا

فريق بيقولوا فريق تاني فيه فارق بين التخالف في العقيدة انا عقيدتي غير عقيدة اليهودي. انا عقيدتي غير عقيدة المسيحي. انا
عقيدتي غير عقيدة البوء - 00:42:19

انا عقيدتي غير اختلاف في العقائد لكم دين قل يا ايها الكافرون لا اعبد ما تعبدون ولا انتم عابدون ما اعبد ولا انا عابد ما عبدتم ولا
انتم عابدون ما اعبد لكم دينكم ولي دين. الاية تقول - 00:42:49

قل كده وتقول ومن يبتغي غير الاسلام دينا فلن يقبل منه. وبتقول ان الدين عند الله الاسلام وبتقول اه اه افغير دين الله يبغون وله
اسلم من في السماوات والارض الى اخر الاية تعرفونه؟ المسألة اذا واضحة. ده في العقيدة - 00:43:09

وفي العقيدة المسيحي يرى ان المسلم كافر عادي ما فيهاش حاجة. عادي جدا والمسلم يرى ان المسيحي كافر. عادي مش وحشة. ما
هو ده طبيعة العقائد. ده مش مش شتايم. يعني - 00:43:39

مسيحي وانا زكرت ده قبل كده. المسيحي يرى ان محمدا صلى الله عليه وسلم سيدي وسيد الخلق اجمعين واصدق خلق يقول لا ده
بيدعي ده كذاب ليس برسول. حاشاه ذلك صلى الله عليه وسلم. ونحن جميعا - 00:43:59

ان نعرف هذا. عادي مش وحشة. مش وحشة مش يعني احنا احنا مبسوطين من كده. لكن هي هو ده معنى اختلاف العقيدة. وهو وانا
بقول ان اللي هو بيقول عليه رب هو عندي عبد. هل تعتقد ان المسيحي يقبل ان - 00:44:19

تقول على الله في مفهومه وعقيدته انه عبد. مش ممكن. هل انت تقبل على محمد عليه الصلاة والسلام الا يكون صادقا مش مش
ممكن. وبالتالي شأن العقائد انها متضادة متصادمة مختلفة. شيء طبيعي - 00:44:39

شيء طبيعي. شيء طبيعي ان القرآن مثلا يقول لقد كفر الذين قالوا ان الله هو المسيح. كفر القرآن بيقول كده. واضح انما ده دي قضية
وقضية انك تؤمن للعقيدة المخالفة الحق في ان تنطق بهذا الكفر في داخل كنائسها ودور عبادتها. دي قضية تانية خالص. صح ولا لأ -
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00:44:59
انه لا اكراه في الدين. قل زي ما انت عايز انت حر. بس اعرف ان يوم القيامة ان الكلام ده حرام. انما انا ما اقدرش. ولزلك انا زكرت

من قبل - 00:45:29
لو ان الرجل الذي وهذا الكلام الذي اقوله كل العلماء المسلمين يقولوا مش يعني حاجة بدعة. لو ان جاء واحد من اليهود الذين يقولون

ان الله فقير. والذين يقولون ان يد الله مغلولة - 00:45:39
والذين يقولون انه غلب وو لو جه اليهودي ده وقال لي انا كنت بقول الكلام عندي في معبدي فجاء واحد من المسلمين وعايز يعتدي

علي فلو سمحت عين لي حراسة. تحمي بها - 00:45:59
اعبد من العدوان عليه وتؤمنني عشان اقول الكلام ده بحرية. انا مكلف شرعا اقول له لو سمحت ده مش بالسماح ده ده حقك. مش لو

سمحت ولا لازم اؤمنه. لازم اؤمن له دار عبادته. لازم اؤمنه. صح ولا لا؟ لم يقل احد لا في - 00:46:19
هو لنا ولا في الاخرين بغير هذا الكلام؟ اذا كون ان انا متخالف في العقيدة بين مسلم ومسيحي وبين مسيحي اللي ببلاش المسيحي

واليهودي. المسيحي يرى ان المسيح هو الله. واليهودي يرى ان المسيح - 00:46:39
آآ يعني شيء فزيع يعني. اليهودي يرى ان ان مريم شئت يتهمونها تهما رهيبة. والمسيح يرى انها ام ربهم المسيح وهكذا ومع ذلك انتم

تعرفون ان سيدنا عمر لما راح القدس او لما راح للكنيسة - 00:46:59
راح كنيستين وحاجة مشهورة والتانية مش مشهورة. ذهب الى الكنيسة الاولى جاء وقت الصلاة رفض يصلي حفاظا على دار العبادة

بدأ غير الاسلامية دي لاهلها. ولما راح الكنيسة التانية وجاء وقت الصلاة صلى فيها وكتب لهم عهدا حتى لا يفهم - 00:47:29
انه محظور وكتب لهم عهدا يقولون انه موجود في كنيسة المهدي هناك حتى يوم الناس هذا. انه ان تبقى كنيستهم كنيسة فالمسلم

اصلا يفرق بين ان العقيدة فيها اختلاف ودي حاجة مش وحشة. طبيعية مش زعلانين شيء - 00:47:49
مش مش زعلانين يعني احنا راضيين لأ في اختلاف وبين انك تؤمن انما يتحول هذا الموضوع اللي من المسلمات الى انه قضية الناس

بيتكلموا فيها انتم هتسمعوا العجب العجاب ما تقلقوش قوي كده - 00:48:09
ما هو في نقطة يا شيخنا ان انا دلوقتي انا اعتقد ان لكن مش معنى كده اكون موجود هو اعتقاد داخلي فقط. ما انا عايز اقول كده

ان هي الفكرة - 00:48:29
الفكرة انا ذكرت في الاسبوع الماضي هذا الكلام وقلت انه او الاسبوع اللي قبله كمان ان الرئيس التوافقي طبقوه في اليمن وطبقوه

في تونس وليبيا ماشية على نفس النهج دلوقتي عن طريق التوافقية اللي هناك. وعايزين يطبقوه في مصر وبالتالي هو ليس -
00:48:39

ليس فكرة آآ مصرية دي فكرة عالمية لالتهام نتائج الثورات ولاحباطها. ومع زلك الفكرة عشان تبقوا عارفين هم بيتكلموا اعلاميا عن
الرئيس توافقي. بس في الحقيقة ان اللي هم عايزين يعملوه حاجة تانية - 00:49:09

هم عايزين يرشحوا خمسة ستة. آآ بالزبط لتفتيت الاصوات تفتيت الاصوات مع تجهيز آآ حاجات متعددة بحيس ان الاصوات تتقطع
خالص على الخمسة ستة دول يعني يبقى فيه ناس جداد كمان. وبعدين - 00:49:29

يبقى في الجانب الاخر فيه اتنين تانيين برة السياق انا عارف اسمهم يعني بيتجهزوا ان هم الاتنين ادخلوا الاعادة لان لازم الاعادة
يدخلها اتنين ما ينفعش تبقى مع واحد منهم تحتشد الامة ورا واحد. ففي فالموضوع كبير يعني - 00:49:49

في مسألة كبيرة لكن على كل حال يجيبوه توافقي يجيبوه تفتتي يجيبوه زي ما هم عايزين ان شاء الله هي الرسالة ونسأل الله عز
وجل التيسير بازن الله. انا بس عايز ارجع اخر كلمة حاضر. اخر - 00:50:09

الله يكرمك ويجزيك خير يا غالي. ابشر يا حزين ابشر ابشر يا حزين ابشر ابشر يا حزين انت الرئيس القادم. بايع ناس بايع ناس. الله
وحده يتولاه وحده يا مولاي. بايعناه بايعناه. بايعناه بايعناه. هو وحده يتولاه. الله وحده يتولاك. فتحها - 00:50:29

حازم هيسحب راحة خلاص وجهنا طه ابو اسماعيل احنا صلاح ابو اسماعيل يا عم الحاج السلفية. حازم الفترة الجاية طب والفترة

https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482389
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482390
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482391
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482392
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482393
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482394
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482395
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482396
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482397
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482398
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482399
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482400
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482401
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482402
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482403
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482404
https://baheth.ieasybooks.com/media/390881?cue=20482405


اللي بعدها وبايعة خلاص يا عم يعمل معروف والله يكرمك الله يبارك فيك. حاضر بس لحزة يا حاضر. فاحنا والله ربنا يجزيك خير.
حاضر والله. اتفضل - 00:50:59

هشيلها ازاي بقى ولا ايه يا فندم  يا حبيب صلاح الدين يا حفيد صلاح الدين بانتزارك من سنين رب العالمين. انصر حازم واسماعيل.
تكبير تكبير الله اكبر. يا اخواني جزاهم الله خيرا نسأل الله ولا يجيب فؤاد احتار - 00:52:09

شعبنا خلاص اختار والله بيني وبينك ده اريح فعلا. سامحني سامحني سامحني. سامحني سامحني. بتاع البيع اهو. ربنا يبارك فيك
ربنا يبارك في حضرتك. الله يبارك فيك. الاخ آآ محمد علام منسق اتحاد ائتلافات السورة. جاية بايع حضرتك بيعة شرعية على الاسلام

00:53:29 -
بورسعيد. يريد حرب اسرائيل. الشعب يريد اسرائيل. الشعب نريد ايدك يا شيخ ربنا يتقبل  وعلى مقولة الحق اينما كنت اخشى في

الله لومة لائم. وعلى ان نقول بالحق انكم لا اخشى في الله. والا اخشى في الله لو مثلا الا ان تؤمر بمعصية - 00:53:59
يا اخي بارك الله فيك انا الحقيقة يا اخواني عايز بس آآ ننظم الموضوع انا هسمع احنا معنا ضيوف النهاردة معلش اه طيب معلش

استأزنك هستأزنك. طب بس احنا والله اهلا اهلا ما شاء - 00:54:59
الله لا قوة الا بالله. يا رب يزيدك طهرا يا رب العالمين يا اخي ويكرمك يا اخوان يا اسلامية. يا اخواني الكرام انا طبعا مضطرين لأ بس

لو سمحتم نقعد - 00:55:19
نقعد عشان نعرف نكمل. لا لا لأ مكانكم بقى مكانك مكانك عشان بس آآ اسمحوا لي يا اخوانا احنا طبعا عندنا عندنا انتم عارفين ان

احنا بيبقى عندنا زحام وعايزين وفيه ناس - 00:55:49
جايين من اسفار وما الى ذلك. فعايزين نرتب الصورة سريعا. تسمحوا لي مليونية يا شيخ انا رد مليونية ابشر ابشر يا حزين انت

الرئيس القادم مصر فتحها ابن ربي شعارنا - 00:56:09
يا اخي الكريم طب اسمعوني بقى اسمعوني يعني انا اجاوبكم يعني ممكن ممكن بس ما نهتفش انا انا بجاوبك والله من غير متفاسد

بس لحزة الرئاسة دي هتبقى صعبة قوي. اسمع يا اخي الكريم الاخوة الكرام عايزين - 00:57:19
الاخوة الكرام عايزين ان احنا نعمل نوع من التحرك بشأن المادة اللي هي والحقيقة في رسالة بتقول لي ازا كنت فاكر ان المادة تمانية

وعشرين دقيقة تستنى لغاية لما الانتخابات لأ ده قد - 00:57:49
تؤدي الى آآ يعني ما هو قبل ذلك من شطب واقصاء ومش عارف منع وكلام زي كده وقرارات محصلة طيب ايه رأيكم يعني احنا بس

ندي فترة صغيرة فيها جهد على الناس اللي هم - 00:58:09
اصحاب الاختصاص الان ما هو البرلمان الان وهو موجود دلوقتي النهاردة بدأوا لقاءات خاصة   يا حازم انت مليك. طيب حاضر تغيير

طيب طب ايه رأيكم لو آآ لو نعطي فرصة اسبوع للحركة احنا نتحرك ويوم السبت الجاي يا بلدنا - 00:58:29
ان شاء الله بفضل الله عز وجل تمانية وعشرين هم هم رفضوا رفضوا المطالبة بتعديلها ليه هو الناس الناس عارفة نناقش اقسم بالله

قوة نتحرك فيها وفي نفس الوقت طيب يا اخوانا حاضر حاضر. انا بس عايز اقول لكم انتم طبعا - 00:59:39
مش متصورين ان انا اعرف اجاوب كده. يعني يعني حاضر يا جماعة معلش. خلاص انا والله ادركت وفهمت يعني فهمت الصورة. ان

شاء الله بازن الله تبارك وتعالى بس لو سمحتم ما حدش يبقى واقف وراه حد قاعد. يعني ده شيء ما حدش يبقى واقف وراه حد
قاعد - 01:01:09

ان شاء الله وان شاء الله يا اخواني انا يعني بازن الله تبارك وتعالى ادونا بس فرصة آآ يعني الامر يتصاعد معنا بحيس ان احنا نرتب
له لان المسألة ما ينفعش انها تأتي عفوا - 01:01:39

الخاطر كده فورا وانما لابد ان يرتب لها ويتشاف هيحصل ايه فيها بازن الله. لان برضه مؤكد ولكن احنا حاضر ايام ايام انا بس عايز
لو امكن ان احنا يعني انا عايز الحقيقة نعمل وفدين - 01:01:59

الى الاخوة الكرام اللي هم في البرلمان نعرف منهم. انا عارف انهم مش بس نعرف منهم هم آآ آآ ليه اكتفوا انه المادتين اللي هيتعدلوا
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بس بدون اضافة حاجة تانية. لعل عندهم وجهة نزر. فعلى كل - 01:02:19
لحال انما الموضوع ده نخضعه للتصاعد شوية. آآ انا الحقيقة يعني هكتفي بهذا احنا احنا معنا بس يعني اخ حبيب تعال يا اخي

الكريم. حاضر طبعا. خليه يقف بس ان الحمد لله تعالى نحمده ونستعين به ونستغفره - 01:02:39
ونعوذ بالله من شرور انفسنا ومن سيئات اعمالنا. في البداية فايها الاخوة والله لا اعرف كيف اتكلم في وجود شيخي واستاذي لكن

عزائي في هذا الموضوع هو ان الهدهد تكلم في وجود سليمان ولا انا اقل من الهدهد ولا شيخي اعلى من سليمان - 01:03:19
اما بعد اما بعد ايها الكرام والله انها لفي شوق ان تسمع شيخنا ابو اسماعيل وهو يذكرنا صديق الامة الاول ويقول الاواني قد وليت

عليكم ولست بافضلكم ان رأيتموني اطعت الله فاطيعوني. وان رأيتموني اعصي الله فقوموني - 01:03:49
فيكم قوي عندي حتى اكل له حقه. والقوي فيكم ضعيف عندي. حتى اكل ومنه الحق الذي عليه. والله يا شيخنا ان الشعب مصر

اشتاق ان يراك على بلحيتك ووجهك المنير. ووالله ما اقول ذلك تملقا. ولا تقربا. لكن لعلمي - 01:04:29
ان عرش مصر اشتاق ان يجلس عليه رجل يعرف حق الله على العباد وحق العباد على الله وهذه رسالة ارسلها الى كل من يقول ان

الشيخ لو عنده بقية دين لها - 01:04:59
الرئاسة كما كان يهرب العلماء من الخلافة قديما. اقول لكم ما حسن ظني بكم ان العلماء قديما كانوا تهربون من الخلافة لكثرة الاخيار.

اما الان في فقد كثر الفجار الا من رحم ربي. فقد تقدم الشيخ الحازم - 01:05:19
من باب قول الله تعالى على لسان سيدنا يوسف اجعلني على خزائن وهذه رسالة ارسلها الى رئيس مصر القادم اقول اتق الله في مصر

وشعبها. واعلم ان شعب مصر ان قاموا لنصرة رجل ما تركوه - 01:05:49
على رأسه. وان قاموا على رجل ما تركوه الا وقد قطعوا رأسه ايها الاخوة ايها الاخوة والله ان شعب مصر اشتاق ان يرى شيخنا

الفارسي على عرش مصر واريدك ان تتقي الله في شعب مصر في ثلاث. اما الاولى نسائهم - 01:06:19
والا اكلوك كما تأكل الاسود فرائسهم. اما الثانية ارضهم والا احببتك صقور جبالهم. اما الثالثة دينهم ودل احرفوا عليك ذريات اننا

صخرة في جبل كبرياء الله تتحطم علينا احلام اعداء الله - 01:06:49
واعدائهم واعلموا ايها الاخوة انني لا اقول هذا الكلام عن شيخنا الفاضل فاننا والصلاح والتقى ولا تزكيه على الله. وكل لذيذ بالاشارة

يفهم اقول قولي هذا واستغفر الله لي ولكم. والسلام عليكم ورحمة الله - 01:07:19
ان شاء الله. يعني الحقيقة يعني ما شاء الله لا قوة الا بالله. وخصوصا الراجل عبر عن اشواقه طويلة الى الحكم الاسلامي واضح انه

قضى سنين طويلة من الاشواق يعني ربنا يكرمه ويتقبل يا رب يا حبيبي. ما شاء - 01:07:49
اي والله آآ الشعب يريد حرب اسرائيل الشعب يريد بورسعيد. ان شاء الله هنعمل لقاء للنشأ عشان ييجوا يعبروا عن نفسهم كلهم ان

شاء الله يا ابني ربنا يتقبل آآ وارجو ان شاء الله ان تبقوا تفكروني ابقى آآ - 01:08:09
ااعلق في يوم اخر على كلمة الابن العزيز ضروري جدا ان شاء الله بس ابقوا ذكروني بهذا وربنا يتقبل لانه انا يعني عايز ان انا النهاردة

يعني ارحب به واشعره بانه بانني آآ سعيد بفصاحته وبلاغته وآآ - 01:08:39
آآ يعني آآ آآ يعني شجاعته فربنا يتقبل ويكرمه يا رب العالمين. لكن لا شك اننا ان شاء الله والله ما شاء الله اللهم تقبل يا رب العالمين.

واقول لوالده ووالده موجود اقول له جزاك الله خيرا وان شاء الله - 01:08:59
بازن الله لا تحفظ باذن الله تبارك وتعالى ابنك. الا ما يفهم معانيه ويكون دقيقا مع معتقده في سنه وعمره لكي يتعلم مطابقة القول

للحال تماما فيتنشأ على الصدق الكامل واسأل الله ان يجعله يا رب العالمين خيرا مما نظن وان يجعل فيه فتحا - 01:09:19
تكبيرا للاسلام والمسلمين يا رب العالمين. واعلموا يا اخواني ان الانسان اذا ما درب ولده فعلا على انا لو قلت لابنك اوعى تخادع ابنك

ابدا. اوعى تقول له طب رح وانا هاستناك وما تستناهوش مسلا. وانما عودوهم لا تكلموهم عن - 01:09:49
بالصدق ولكن افعلوا هذا فعلا دقيقا. واسأل الله ان يبارك في هذا الابن الحبيب بهيئته الجميلة وفصاحته وشجاعته وبعدين احنا

هنفكر بقى في حكاية نائب رئيس جمهورية دي تمشي ازاي ها ان شاء الله. على فكرة يا شيخ ما بيروح كده بقت الامة كلها -
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01:10:09
والله ما شاء الله ساكن فين بقى؟ انا من آآ جسر السويس امام المطر. ما شاء الله عايز اشوفك كتير بقى خلاص كل ما يبقى ما

عندكش واجب ولا حاجة تعال على طول - 01:10:29
وعايزين شباب في حاجة اسمها يعني ما نلاقيش ان شاء الله   ان شاء الله ان احنا نعرف الاماكن البعيدة الحاجة التانية ان شاء الله

فورا يعني. يعمل على جاد وبقوة واضافة نفسه لهذا الموضوع هطلب منه يكتب لي اليوم بس ما يحطوش في وسط الولد يعني -
01:10:49

بصورة منفصلة وهقول لكم ازاي دلوقتي؟ هيديني ورقة فيها المنطقة اللي هو منها منطقة ومسلا سنه وظيفته عشان ابقى عارف بقى
ان هو عنده تمانين سنة ولا تمنتاشر ولا ايه يعني اتصور انه مات السن - 01:12:39

والمنطقة اللي هو منها ورقم التليفون عشان يعرفوا يتصلوا به. لكن بمشيئة الرحمن يوم السبت القادم ان شاء الله هنعطي وقت
للمجموعات الطلابة علشان نقسم على الاحياء وعلى المحافظات لكن هو الاخوة - 01:12:59

في مسألة اعادة هيكلة اللجان اللي كانت قائمة لانه اللجان اللي كانت كفاءة جدا كمية تمانين في المية سبعين في المية فبنحاول ان
احنا بيحاولوا يضعوا زي ما الاخوة بالزبط. فان شاء - 01:13:19

ابشر وبالتالي اللي هيجي الاسبوع الجاي ممكن ما يديناش ورقة النهاردة وييجي الاسبوع الجاي مرة واحدة. اللي شايف انه في
احتمال انه ما يجيش الاسبوع الجاي لانه جاي من بعيد يكتب ورقة استعملها في منطقة اللي هو عايز يتولاها من محافزة كاملة كزا

وان شاء الله يكون خير - 01:13:39
نحن معنا اليوم قبل ان نستمع معنا اليوم مجموعة من الضيوف الكرام فاسمحوا لي يا اخي ارحب بترحيبك بالغا. وقبل ما علش

برضو قبل ما ارحب يا اخواني ليس هناك - 01:13:59
شيء واضح انما انا ما بقولش زعلانين من كزا معناها مش زعلانين من ممارسة الشعيرة الشعيرة القطرية لان ربنا امرنا بكده مش

مزعلانين يعني احنا مش زعلانين انما قصدي يقول لا نعتقد لا نمنع. ليس بعد الخوف انما احنا زعلانين طبعا هو في حد في الدنيا اي
نوع من انواع الخبز واي واحد يزعل منه - 01:14:19

انا عايز بس اذكر عشان يبقى واضح ان الكلمة التي استخدمها ليست منصرفة. الى العقيدة والا فاننا نستقبل الكفر الى درجة ليس
بعدها درجة. انما هي منصرف هذه او حرية الشعائر او حرية المعتقد في داخل نور عبادته. المسألة واضحة - 01:14:49

بنحمي حرية العقيدة بنحني حرية العبادة بنحمي حرية الشعائر في دور العبادة لكن بمجرد ان يصل الينا نحن المعنى لا شك ان
العقائد قائمة على انها متخالفة والمسلم الذي يؤول او ينقذ - 01:15:19

من قبح الكفر قبح مخالفة عقيدته اسلامه به شيء لابد ان يصلحه لانها وكذلك الكلام ده مش متميز فيه المسلمين اي حد تاني بيبقى
ايها الاخوة كلمة نهائية في هزا الموضوع هناك فارق بين - 01:15:49

من العقيدة المخالفة للاسلام فنحن نستهجنها ونستغفرها وكل شيء من باب عقيدتنا وبين موقفنا من حرية العقيدة او الحرية نحن
حراس لكي نمارس كده كل واحد فينا لقول الله عز وجل ما دام ليس مرتدا طبعا لقول الله عز وجل لا - 01:16:19

احنا قلنا ان احنا حرية الشعائر في دار عبادته او في بيته هو في بالقرآن والا هو شايف ان القرآن ده كله كزب واحنا كلنا عارفين انهم
ايه مش زعلانين من المعلومة اللي بيقول كده ما بتخليناش نتحرك - 01:16:49

انما زعلانين ان هناك من يخاطب القرآن ببناء الكنيسة ما هدمها سيدنا عمرو ابن العاص طبعا في مليون حاجة في لو سمحتم فرقوا
بين الموقف من العقيدة والموقف من ذرية الاخرين. معنا اليوم - 01:17:19

اخواني فضيلة الشيخ الجليل وخطوته عزيزة وجزاه الله خيرا على هذا التشريف الكريم ولا اعرف كيف او فيه قدر فضيلة الشيخ
صالح الشواف اسأل الله ان يجري الحق على قلبه تيجي المكان جزاك الله خير اتفضل ازيك يا اخ اسلام ازيك - 01:17:39

ده جميل خالص الله اتفضل الحمد لله وحده والصلاة والسلام على ثم اما بعد فيسأل الله عز وجل ان الكلمات تتوامر على لسان رجلا
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بحضرة شيخنا واسمنا الشيخ صلاح ابو اسماعيل. لكن هو من باب حديث التلميذ بين يدي استاذه. والمتعلم بين يدي المعلمة. وازف
اليكم - 01:17:59

والله من يوم الاربعاء منذ ان كان فضيلة الشيخ الزورمي الشيخ حازم والاتصالات تنهال علينا بفضل الله عز وجل من المشايخ اتصل
علينا الشيخ مصطفى حزب الصراط من السويس. وقال ابلي ان ابناء السويس جميعا معه يقفون من خلفه. اتصل علينا المشايخ

والدعاة من الاسماعيلية. ومن بورسعيد - 01:18:29
ومن دمياط بالامس كنت في قطور محافظة الغربية جلس معي المشايخ وقالوا ابلغ الشيخ اننا جميعا من خلفه اليوم اخي الدكتور
حازم شومان وقال انا اعلنتها من قبل انا واخي الدكتور محمد يوسف ومشايخ المنصورة اجماعا من خلف الشيخ حازم على رأسهم

شيخنا الشيخ محمد - 01:18:49
الزغبي واخونا الدكتور حازم واخينا الدكتور محمد علي يوسف واخينا الشيخ محمد بسيوني وجميع الدعاة الذين لا استطيع ذكر

اسمائهم والذين بفضل الله عز وجل تواصلت مع كثير منهم اليوم اتصل علي المستشار سعيد عبد الكريم المستشار في الهيئة
الفضائية وعضو مجلس الدولة وقال استحلفك بالله - 01:19:09

ان تبلغ الشيخ انني ونخبة كبيرة من القضاة والمستشارين نقف من خلف الشيخ وندعمه ونبايعه ونشد من ازره فانا اقول للشيخ سر
شيخنا ومن خلفك اسود يدعمونك قد اختاروا وقالوا جميعا في صوت واحد سنحيا - 01:19:29

سنحيا اختاروا شيخنا ان يرجعوا الى زمن الكرامة واستأذن لي شيخنا ان اقول لكم هذه الكلمات هو حازم هو    حملني قائد امتي
الى الامام ونحن خلفك حازم. سرني امامي ونحن خلفك - 01:19:49

فتح حازم قد اشرق الصبح المضيء قد اصبح الشعب المطيع مناضلا مستيقظا ومحددا لله دعوك شيخنا لله درك انت القوي بدينه
وبعلمه نحياك انت الامير وانت من نحن يا كرام - 01:21:09

كالنبي واله نسأل الله عز وجل ان يقر اعيننا برؤية هذا الرجل المبارك حاكما لارض مصر. نسأل الله الله عز وجل ان يسدد الرقاة وان
يؤيدهم انه ولي ذلك والقادر عليه ومولاه وجزاكم الله خيرا - 01:22:19

ربنا ينصركم ربنا يحفظهم. طيب معنا الاخ الكريم الاستاذ خالد الشبوكشي رئيس حزب فرسان المستقبل. اتفضل يا استاز خالد. فين؟
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. بسم الله الرحمن هقدمه رئيس لجنة المستقبل. والله لا اجد في مقامي هذا - 01:22:39

بجوار شيخي كلامي لاني جواره صفر على الشمال ولان كلامي لابد منه واقول باذن الله سنحيا معكم في رمضان. ووالله بمجرد ان
اعلم شيخنا ترشحه الرئاسة كان لسان حالي ما انشده محمد عبيد لما - 01:23:09

امتي فاستبشري وامسحي دمع الاسام وارسميها بسمة رغم الة من عساك ان يعود البدر بدرا كي يظاهر الفساد. ووالله لما حاولوا ان
يصوروا لنا اذا ما شاء الله وقدر قول شيخنا الجليل بانه سيؤدي الى التضييق من الاوروبيين والامريكيين - 01:23:39

كما الاستاذ محامي ايضا يقول لن تحاصرنا الهموم فقرنا ما لن يلوم وصنعنا ما نروم. جهلنا يرتاح حتما. ان تلقينا العلوم. فهل تعرفون
من انتم؟ انتم صناع الحياة حازمون. وعليه فلا تفلتوا - 01:24:09

اللحظة الفارقة لانكم ان تركتموها ستبدأون. طالب رئيسا لحفظ فرسان المستقبل تأهيل ومناصرة الحزب لفضيلة الدكتور محمد حازم
صلاح ابو اسماعيل. الله اكبر. الحكمة عزة استقامة والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته. جزاك الله خيرا - 01:24:39

بس يا حبيبي على فكرة اولا انا عايز اقول لحضراتكم انه انا دولة انا عندي معلومات وابشروا بالخير كله بس احنا الحقيقة  ابشروا
خالص    لاحدهم  ومن طلبة العلم الاوفياء الذين - 01:25:16

اشرف على هذه بعد ذلك ان شاء الله يقومون بحملة   اقعدوا يا جماعة كفاية كده بقول لك ايه بقول لك ايه بقول لك ايه بقول لك ايه
خلاص خلاص يا اخواني - 01:27:16

ونستمع بس يعني نسمع كل احد من المتحدثين يعني  واشكركم طيب انت انت آآ  على كل حال نستمع فيها وبعد كده الحقيقة يعني
ولكن يعني انما وددت رسالة لاخواني اولا - 01:28:26
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انتم تعلمون قدر الله الذي نحياه في مصر. ورسالتي اليكم جميعا كافة المدركين للحظة ان يكون كل حمدي تطبيق الشريعة وامتلاك
الارادة الوطنية الكاملة للشعب ان اردتم ان تبلغوا بيسر - 01:31:36

الى مقام النيابة وان تكون دولة عظمى. كما ينبغي وكما تستحق فيجب ان نكون جميعا كل فرد منا نسخة صدق له من من؟ من حازم
طواحه اسماعيل ان يعني فلا ينبغي ان - 01:32:16

مرة بعد مرة بعد مرة انما يجب ان تتحلى بكل صفات هذا الرجل وان تتعلم بصفات لا ينبغي ان الرجل السلفيين او هم الاخوان حزب
من الاحزاب يوجه المواطن نيابة يبعث امة من جديد امة محمد عليه الصلاة والسلام - 01:32:56

الى اللحظة ينبغي ان تتعلموا ونتحمل لندعو الى هذا الرجل ليس لشخص هذا اليوم هذا اليوم وهذا كلام علمي والمختصين اليوم
ثلاثة ثلاثة ستكونون في هذا اليوم ماذا حدث عام الفين وعشرين - 01:33:36

ومن يوم ما حدث للامة وانتشرتم وتعمل في بدن الامة كعمل فان وكذلك هي واثر غير مباشر واثر لازم واعراض اربعة اعراض
واعراض غير مباشرة واعراض لازمة واعراض وما حدث بمصر بغلاف الرئيس الذي كان رئيسا - 01:34:16

اتنين فبراير الفين وحداشر ثم ابتلى هذا المنصب هذا والعلة ولذلك كنا الانتقالية ثلاثة حتى يتم بناء نظام سياسي مصري متكامل
الابطال وان يكون على رأس هذا النظام كما كان دور الامة قديما سقوط مقام الخلافة ما سمع ذلك - 01:35:36

نسألكم ايها الشباب حازم بلسانه وماله وبدنه ما سيجيبني امام الله عز وجل يوم القيامة ويجب عليكم ان اتعلموا ان القضية ليست
قضية وليست قضية هذا الرجل فليعلم ماذا سيمضيه؟ الله عز وجل الاحياء الله عز وجل - 01:36:26

اسأل الله عز وجل حقه وان نحمل الامانة كما كلفنا الله عز وجل بها فالله عز وجل غالب على امره ولكن اكثر والسلام عليكم ورحمة
الله وبركاته انا نحن اليوم معنا في الحقيقة فرصة رابعة. فضيلة - 01:37:16

عز وجل وكان رجلا كريما طيبا وتعرفونه. ونحن اليوم معنا فضيلة الاستاذ الدكتور في كلية الشريعة والحقيقة من المبكرين جدا
وجزاه الله خيرا  السلام عليكم ورحمة الله وبركاته. مش شايفين الحمد لله وكفى وسلاما على النبي - 01:38:06

صلوات الله وسلامه عليه. اما بعد ايها المؤمنون لما قال نشكر موسى عليه السلام فتيات لابد ان نتأذى من كل انسان حتى يتحقق
وعد الله في عباده. بل ان الله سبحانه وتعالى يقول في سورة - 01:39:06

وما زال فليؤمنوا فذلك نجد القوم المجرمين. ثم جعلناكم خلائف في الارض من بعدهم والوصول الى السعادة في الدنيا والآخرة
والوصول الى الله عز وجل يحتاج الى تأهيل والى صبر والى تحمل والى صدق ايمان - 01:39:46

بوعد الله سبحانه وتعالى. الذي اخبر في قرآنه فقال وعد الله الذين آمنوا منكم   ان الله لا يخلف الميعاد. لكن وعد الله سبحانه وتعالى
يحتاج الى مؤمنين يحتاج الى مؤمنين صادقين. عندهم يقين برب العالمين. اذ يكفرون النفس - 01:40:26

ومن اجل اعلان الحق ومن اجل ان يكون الناس جميعا عباد الله اخوان رضي الله عنه يقول لرسول الله صلى الله عليه وسلم سرنا فلو
خب البحر لتلقاه معك لا يتخلف - 01:41:16

ليس ولكنه يحملني ولواء الشريعة التي بها يصلح الله حال العباد والبلاد والله سبحانه وتعالى سيؤيدك بنصرك. لانك لا وجدت هذا
الامر الا من اجل الله. ومن اجل شريعتك ومن اجل - 01:41:36

ومن اجل رفع هذا الرب منا الى الى ثبات والى صدقه والى محاربة والى بذل النفس والى ان نكون جميعا يدا واحدة امام اعمالنا
اعمال الامة الذين يتربصون بهذه الامة ليل نهار. ويزيدون المكائد بالامة - 01:42:06

وان يروا من عباد الله على يد واحدة وعلى قلب رجل واحد حتى اسأل الله سبحانه وتعالى ان يولي علينا شيخنا ومعلمنا وقائدنا وان
يجعله السبعة الذين يظلهم الله في ظله يوم لا ظل - 01:42:36

الامام العادل الذي بدأ به رسول الله صلى الله عليه وسلم. وجعله من اوائل الاصحاب الذين ذكروه. والذين لهم يوم القيامة وحبيبنا
لوجدنا ان شيخنا واجدادنا ومعظمنا هم الوحيد الذي كان واضحا وصريحا انه مات - 01:43:16

التواء فنسأل الله ان يعيده وان يثبته وان يجمع به وان يقويه في دينه. اقول قولي هذا والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته  الدكتور
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الحمد لله وحده والصلاة والسلام على من كان يحب الله ورسوله - 01:43:56
من كان يحب الله ورسوله حتى تسمعوا كلام الله كل انسان يحب الله وسنة والعبد بارك الله فيكم. احسن الله احبائي يقول ربنا عز

وجل يا ايها الذين امنوا يا ايها الذين - 01:44:56
امنوا اتقوا الله وصوموا مع الصادقين. اتقوا الله هذه منطقة الله عز وجل رعاية للشريعة سبحانه وتعالى وقياما بحق الله جل جلاله

بعد هذه النعمة العظيمة من جوائز الظالمين الذين ظلموا والحمد لله رب العالمين. يبدو - 01:45:56
اسمعوا صلوا على نبيكم صلوا على نبيكم الملك ينادي عباده يا ايها الذين  فيا ايها الكفار ينبغي ان فتكون معهم حتى يلقى الله عز

وجل عنه. وانا اقول ان الامام الحاكم روى عن النبي صلى الله عليه وسلم باسناد حسن ان - 01:46:36
صلى الله عليه وسلم قال من استعمركم من استعمر ونحن الآن في حتى خادما لشريعة الله. نحن في هذه المقدمات يقول النبي صلى

الله عليه وسلم من استعمر رجلا على عشرة من المسلمين - 01:47:46
فقد قال الله وقد قال رسوله وقد خان المسلمين انك اذا اغتبت رجلا يتقي الله رسول الله يا ايها الذين امنوا لا تعبدوا الله يا ايها

الذين امنوا وانتم تعلمون - 01:48:26
اقول عن شأن المنافقين الذين    الحمد لله رب العالمين - 01:49:16
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